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Acta de Reunió 

Assumpte..............................:  CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

Data ................................. :   13 de juliol de 2023 

Lloc de celebració ............ : Sala d’actes de la Federació Obrera (Carrer Jacint Verdaguer, 48) 

Hora de la Convocatòria .. : sessió ordinària 18.00h 

 

 
Nom Càrrec Assisteix S'excusa 

No 
assisteix 

 
MEMBRES DE PLE DRET 

 
Sector AFA/AMPA/AFI 

 
GALOBART SOLER, MERITXELL 

Escola Estel / Grup 
municipal Enlaira 
Molins  X     

 
RODRÍGUEZ ESCOBEDO, ISAAC 

Institut Lluís de 
Requesens X 

  

 
SURIÀ I LLOPART, AINA Escola La Sínia  X     

 
Sector direccions centres públics 

 
ÁLVAREZ CAÑADAS, RAQUEL Escola L’Alzina 

 
 X   

 
LARA FERNÁNDEZ, JOANA Escola Castell Ciuró  X   

 

 
MORILLO ARAGONÉS, ORIOL Escola La Sínia   X   

 
GRAELLS JUANÒS, RAMÓN Institut Bernat el Ferrer  X   

 

 
MUÑOZ PANIAGUA, VANESSA Escola Estel 

 
X    

 

RAMIS LLANERAS, JOSEP 
MIQUEL CFA Rafael Farré  

 
 X   

 
MARTA COTS 

representant CFA 
Rafael Farré X 

  

 
Sector professorat centres públics 

 
GIL PÉREZ, LIDIA  Escola Castell Ciuró X     

 

GARRIDO BUJARDÓN, LUIS 
 

Escola L’Alzina 
  X     

 
Sector pares/mares centres públics 

 
VIVA RALLO, BERTA EBM La Traca X 

  

 
SEBASTIÁN PERRUCA, ISABEL 

Escola Josep Ma 
Madorell 

   

 
LAYOLA ARÉVALO, NOEMÍ EBM La Traca 

   

 
Sector AFA/AMPA centres concertats 

 
CLAVERO VILLAREJO, TAMARA Col·legi Virolai     

 

 
Sector direccions centres concertats 
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BATET DURAN, MERCÈ Col·legi Manyanet   X    

 
RIUS I AMORÒS, DANIEL  Col·legi Virolai 

 
X 

 

 
Sector professorat centres concertats 

 

VILAGRASA I RAMÍREZ, 
EDUARD (baixa)  Col·legi Manyanet 

 
    

 
Sector pares/mares centres concertats 

 
LLOP I CASAMADA, NÚRIA Col·legi Manyanet X     

 
Sector alumnat centres concertats 

 
DEL CORRAL FIGUERES, NÚRIA Col·legi Virolai 

 
  X  

 
Sector organitzacions del professorat (sector privat)  

 

LINARES MARTÍNEZ, MIGUEL 
ÁNGEL  UGT   X    

 
Sector membres designats pel ple de l’ajuntament (pendents designació)  

  

PARTIT DELS 
SOCIALISTES DE 
CATALUNYA – 
CANDIDATURA DE 
PROGÉS (PSC-CP) 

 
    

 
RICART VINYETS 

ESQUERRA 
REPUBLICANA DE 
CATALUNYA – ACORD 
MUNICIPAL (ERC-AM)  X     

  

ARA MOLINS-ARA 
PACTE LOCAL 

 
    

  

MOLINS EN COMÚ 
PODEM-CONFLUÈNCIA       

 
Meritxell Galobart 

ENLAIRA MOLINS – 
COMPROMÍS 
MUNICIPAL 

 
    

 
Sector altres representants designats per l’alcaldia 

 
CANO MOYA, MARIA  

AFA Institut Bernat el 
Ferrer 

 
   X 

 
 PIÑA CANALS, MONTSERRAT Direcció EBM El Rodó X     

 
CASALS BOSSOM, PILAR 

Direcció EMM Julià 
Canals  X     

 
ALTRES PERSONES CONVIDADES PER ALCALDIA, AMB VEU PERÒ SENSE VOT 

 
GARCÍA PACHECO, LORENA AFA Escola La Sínia 

 
    

 
AGUILERA SABARICH, XAVIER AFA Escola La Sínia  X   

 

 
T-FIGUERAS, NEUS Assemblea Groga  X   

 

 
OBIOLS CIRERA, XAVIER 

Direcció Escola Josep 
Ma Madorell X     

 
ROVIRA SALES, BLANCA ROSA 

Direcció Institut Lluís 
de Requesens X     

 

PINYOL PUIGMARTÍ, ROSA 
MARIA Direcció Escola El Palau 

 
  X  

 
DIAZ FERERO, MARIA ISABEL Direcció Escola Pont de 

 
 X   
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la Cadena 

 
ROCA BALASCH, MARTA Direcció EBM El Molí X     

 
PELLICER PINTADO, OLGA Direcció EBM La Traca X     

 
PRESIDÈNCIA, VICEPRESIDÈNCIA I SECRETARIA  

 
PAZ PENCHE, XAVI President X     

 
FERRO SOLÉ, LUCAS Regidor X     

 
CATENA ARCOS, ELISABET Secretària X     

 
D’ALTRES CONVIDATS/DES AMB VEU PERÒ SENSE VOT 

 
CASTELLVÍ SEGURA, GEMMA 

Cap del negociat 
d’Educació X     

 
ZUBIAGA RIVERA, KARINA Tècnica Educació X     

 
MIQUEL, ENGRÀCIA 

CdAprenentatge Can 
Santoi X     

 
MARTÍNEZ, LAIA 

Coordinadora Xarxa 
Escola i Territori X     

    
    

 
ALTRES ASSISTENTS 

 
CARLES RELLAN 

 
X     

 
ESPINOSA, ESTHER Regidora PSC  X     

 

 

 

Ordre del dia 

1. Presentació del nou regidor d’Educació, en Lucas Ferro 

2. Aprovació de l’acta del CEM anterior 

3. Planificació educativa:  

     - Taula Local de Planificació:  

- obertura nova línia EI3 Escola Josep Ma Madorell 

- resposta Departament dictamen situació sobreocupació instituts 

- Bressol: ampliació grups EBM La Traca 

- Resultats matrícula INFANTIL, PRIMÀRIA, ESO, BATXILLERAT I FP 

- Resultats preinscripció: CFA, EMM I PTT 

4. Seguiment plans locals:  

 - PEV 

 - Pla Local d’Absentisme 

5. Seguiment comissions:  

   - Xarxa de la Formació Professional 

   - Xarxa Escola i Territori 
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6. Calendari festius lliure disposició curs 2023-2024 

7. Destacats activitat negociat Educació curs 2022-2023 

8. Precs i preguntes 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1. Presentació del nou regidor d’Educació, en Lucas Ferro 

L’alcalde explica que anteriorment les eleccions municipals coincidien amb la constitució del CEM i, 
per aquest motiu hi havia una renovació tant dels representants polítics com dels representants de 
les diverses entitats que formen part del CEM. En aquesta ocasió no ha coincidit, per la qual cosa 
només es produeix un canvi en els representants dels grups municipals presents al Plenari de 
l’Ajuntament de Molins de Rei. Per aquesta raó s’ha produït un canvi en la regidoria d’Educació. 
Procedeix a donar la benvinguda al nou regidor Lucas Ferro que passa a formar part del CEM. Així 
mateix expressa el seu agraïment a l’anterior regidora d’Educació Esther Espinosa per la feina feta, 
ressaltant la situació complexa que va haver de fer front al llarg dels últims anys a causa de la 
pandèmia. 

Resta pendent el nomenament formal dels representants de cada grup municipal del Plenari de 
l’Ajuntament de Molins de Rei al CEM. Esmenta l’assistència de la Sra. Meritxell Galobart que ja venia 
al CEM com a representant de l’AFA de l’escola Estel i que en el futur vindrà com a representant del 
grup municipal Enlaire Molins, així com també l’assistència del Sr. Ricart Vinyals representant al grup 
municipal Esquerra Republicana. 

El regidor Lucas Ferro agraeix la benvinguda i el relleu realitzat per part de la Sra. Esther Espinosa i 
mostra el seu interès per assumir de la responsabilitat posada en les seves mans com a nou regidor 
d’educació. 

 

2. Aprovació de l’acta del CEM anterior 

No s’ha presentat cap esmena a l’acta del darrer CEM, amb la qual cosa es procedeix a la seva 
aprovació. 

 

3. Planificació educativa:  

- Taula local de planificació: 

 Referent a l’obertura de la nova línia de EI3 a l’escola Josep Maria Madorell, l’alcalde explica 
que a la comissió de garanties es va anunciar, per part del Departament d’Educació, l’obertura d’ 
una segona línia a l’escola Josep Maria Madorell, sense haver informat abans d’aquesta intenció. 
Aquest fet va motivar l’enviament d’una carta per part de totes les direccions de les escoles  i 
l’Ajuntament al Departament d’Educació manifestant la disconformitat unànime i proposant 
l’ampliació de la ràtio per igual a totes les escoles en comptes d’obrir una nova línia.  
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D’altra banda es va enviar una carta, fruit de la decisió presa al darrer CEM, al Departament 
d’Educació referent a la sobresaturació dels instituts, carta que es va donar per resposta per part 
del Departament indicant tant el desplaçament de grups de batxillerat de l’Institut Bernat el Ferrer 
a algunes aules de l’escola Castell Ciuró, com el desplaçament de grups de batxillerat de l’Institut 
Lluís de Requesens a algunes aules de l’escola Josep Ma Madorell. 

 

Pel que fa als resultats de la matrícula a infantil hi ha hagut, a dades del dia 13/07, 216 matrícules 
a EI3. En haver-hi més demanda del que s’ofertava a l’escola pública, el Departament va decidir 
part  l’obertura d’un nou grup a l’escola Madorell. 

S’esmenta la queixa d’algunes famílies que no van obtenir plaça a les escoles que havien demanat. 
Es parla d’unes quatre o cinc famílies que han obtingut una plaça d’ofici a l’escola Madorell. En 
aquest sentit el Departament va assegurar l’augment de professionals i reforços necessaris perquè 
s’obri aquest segon grup en les condicions adients i complir amb la ràtio de 20 alumnes.  

La Sra. Elisabet Catena comenta que s’ha mantingut un acompanyament constant a aquestes 
famílies tant per part del Departament com de l’Ajuntament. Finalment són quatre les famílies 
amb plaça d’ofici i probablement siguin tres ja que al setembre, si no s’ocupen les places NESE B, 
una de les famílies aconseguirà plaça a una de les opcions demanades. 

Referent al tema de l’ús d’aules a les escoles de primària de Castell Ciuró per part de l’alumnat de 
batxillerat de l’institut Bernat el Ferrer, la directora de l’escola Castell Ciuró, Joana Lara Fernández, 
va comentar que es va sentir sola amb el seu equip docent en el moment de fer el buidatge de les 
aules que havia de deixar per a l’institut. La Sra. Esther Espinosa comenta que se li va plantejar al 
Departament alternatives amb la intenció de trobar solucions més adequades a la situació de 
necessitat d’espai als instituts. Així mateix explica que el Departament havia insistit en la solució 
de fer servir aules de l’escola Castell Ciuró per a l’alumnat de l’institut Bernat el Ferrer i que s’havia 
compromès a fer-se càrrec de tot el que comportava el trasllat de mobiliari i condicionament de 
les aules. El que no podia fer el Departament era decidir que ho faci una sola persona, treballadora 
de l’Ajuntament, com és la conserge de l’escola. 

L’alcalde conclou que per part de l’Ajuntament es revisarà la manera de poder donar suport, 
tenint en compte que l’Ajuntament no té les competències per entrar a les escoles quan ho 
consideri. Així mateix demanaran les explicacions corresponents al Departament d’Educació i 
recorda que són les seves competències i es va comprometre a assumir-les.  

 

Pel que fa a les escoles bressol el regidor, Lucas Ferro, comenta el canvi de dinàmica produït a 
causa de la gratuïtat de l’Infantil 2. Aquest aspecte ha provocat l’augment de les inscripcions a 
Infantil 1 i, fins i tot, a Infantil 0 per poder assegurar-se l’accés a Infantil 2. Per aquesta raó es va 
decretar l’increment de 66 places com a màxim, obrint per a l’any 2023-2024 33 places.  

Es van quedar sense plaça un total de 38 famílies en un primer moment. A causa de les baixes que 
hi ha hagut a dia d’avui, 13/07, hi ha 17 famílies sense plaça corresponents a infantil 0 i 1. 

L’argument per haver decidit obrir un grup més d’infantil 2 es deu a un criteri d’equitat, entenent 
que la diferència econòmica que suposa no tenir plaça a l’escola bressol pública a infantil 0 o 
infantil 1 és molt menor del que suposa no tenir-la a infantil 2.  



 

Registre Codi: ASP/EDU/kzr 

Acta CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL  
 

Data: 13/07/2023 

Versió: 01 Pàgina: 6/9 

 

Acta de Reunió  

D’altra banda es posa en valor l’escolarització de 0 a 3 anys i es veu positivament que hi hagi un 
increment de la matrícula a les escoles bressol, fet que beneficia el desenvolupament dels nens i 
nenes. 

Per tant la Traca començarà aquest any amb tres línies noves, sent amb diferència l’escola bressol 
més gran de Molins de Rei. No obstant es vol esglaonar aquest procés d’ampliació a causa de la 
dificultat que suposa una ampliació tan rellevant en només un curs. D’aquesta manera s’evita generar 
processos d’ampliació que després no es poguessin gestionar amb la màxima qualitat educativa. Per 
tant la decisió va anar en la línia de buscar la solució perquè cap nen d’I2 es quedés sense plaça. 

La Sra. Meritxell Galobart comenta que si la línia I2 no està plena i, tenint en compte que l’any passat 
va haver-hi 22 infants a I2, quin és l’argument per decidir obrir una línia I2 amb un nombre d’infants 
per sota de la ràtio i no una línia d’Infantil 0 i així evitar deixar a 6 famílies fora. 

L’alcalde explica que es va demanar l’esforç puntual als professionals per assumir una ràtio major i 
així donar a l’Ajuntament temps per a la creació d’espais adients i així no tornar a repetir l’increment 
de la ràtio, no només per l’esforç que això significa als i les professionals sinó també per ser coherents 
amb el criteri del Departament d’Ensenyament de no superar la ràtio de 20 a partir de I3. 

 

D’altra banda, respecte a les matrícules a I3 i a 1er d’ESO, la Sra. Elisabet Catena comenta que, amb 
data 10/07, hi ha hagut 216 matrícules a EI3 i 370 matrícules a 1r de l’ESO. 

Pel que fa a les inscripcions a l’escola d’adults, aquest any ha tingut una molt bona matrícula encara 
que roman oberta i es preveu que al setembre s’incrementi.  

Respecte a les matrícules a l’escola de música, Julià Canals, la matrícula ha estat més nombrosa que 
mai. El procediment ha sigut més àgil i còmode. La directora de l’escola de música, Pilar Casals, valora 
positivament que es donin les dues opcions, presencial i online, fet que ha facilitat l’agilitat del 
procés. 

El Sr. Isaac Rodríguez comenta que hi ha aules de l’escola de música, sobretot les que estan a dalt, 
que són extremadament caloroses al final de curs i planteja tenir en compte aquesta situació per 
veure com millorar-la. La directora, Pilar Cassals es mostra d’acord i fa palès també que les aules són 
petites per a les classes de més d’un alumne. Afegeix que es valora molt positivament la cessió de 
l’espai a l’escola El Palau, però comenta la dificultat que té el fet de no haver-hi consergeria en horari 
de tarda pel que fa a l’entrada de l’alumnat que ve amb retard, encara que aquest sigui justificat. 

L’alcalde comenta que es fa evident que l’edifici on és l’escola de música s’ha tornat menys 
confortable del que era a causa de la demanda cada vegada major així com del projecte educatiu de 
la mateixa i l’alumnat cada vegada més ampli que té. També comenta la problemàtica de la 
confortabilitat climàtica que no només afecta a l’escola de música. Assegura també que s’està 
començant a fer un plantejament per a la possible reubicació d’aquesta escola. 

 

4. Seguiment plans locals 

 

Pel que fa al PFI-PTT, en aquest moments la preinscripció és de 9 joves a l’especialitat de Vivers i 
Jardineria i 16 a Comerç i atenció al públic. La matrícula continua oberta i es preveu que s’incrementi 
el nombre d’inscripcions.  
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Referent al Pla Educatiu de Vila, el regidor Lucas Ferro comenta que hem rebut confirmació per 
part de la Diputació de l’atorgament d’un assessorament tècnic a partir de setembre i convida a les 
persones membres del CEM que estiguin interessats en participar-hi. Es tracta d’un pla que 
s’entoma amb molta il·lusió i interès.  

 

Referent al Pla d’Absentisme que aquest curs s’ha començat a implementar, la Sra. Elisabet Catena 
comenta que la comissió de seguiment està formada per dos membres de l’Equip d’Assessorament 
Psicopedagògic dels Serveis Territorials del Baix Llobregat, representants dels instituts, col·legis i 
escoles, Serveis Socials i tècniques d’Educació de Molins de Rei i el Papiol i inspecció educativa. 
S’han dut a terme les dues convocatòries ordinàries a inicis i finals de curs, a banda d’una 
convocatòria extraordinària per tractar dos casos amb caràcter d’urgència. La comissió està 
treballant per implementar el protocol i a la vegada millorar-lo.  

 

5. Seguiment comissions:  

Pel que fa al seguiment de les comissions:  

La Xarxa de la Formació Professional va ser una proposta que va sorgir en reunions anteriors del 
CEM. S’ha creat amb l’assessorament de la consultora D-CAS que està integrada per diferents 
agents implicats en l’àmbit (Negociats d’ Empresa i Ocupació, Educació, Joventut, Noves 
Tecnologies 4.0, Institut Bernat el Ferrer, CFA Rafael Farré, PTT). Hi ha una reunió planificada pel 
dia 20 de juliol. La primera necessitat identificada és la elaboració d’un mapa de recursos que 
reuneixi tot el que s’ofereix des dels diferents negociats i departaments. D’altra banda, en un 
primer moment es va plantejar fer un consell però s’ha acordat que al menys en un inici es treballi 
com a xarxa/comissió que depengui del CEM i que doni comptes en aquest de les seves 
actuacions. Està  previst també l’elaboració d’un protocol de funcionament. 

 

Respecte a la Xarxa Escola i Territori, la Sra. Laia Martínez explica que la intenció de la mateixa és 
obrir les escoles a la vila. Per aquest motiu es vol treballar com interactuen els diferents ens 
municipals amb l’escola, així com l’entorn patrimonial, social, natural, etc. Formen part d’aquesta 
xarxa representants de moltes de les escoles de la vila, del Centre d’Aprenentatge Can Santoi i la 
tècnica d’Educació de l’Ajuntament. Aquesta xarxa neix de les necessitats identificades fa uns tres 
o quatre anys, a partir del treball amb els caps d’estudis, tant de primària com de secundària. Es va 
fer una diagnosi i es van identificar les necessitats que la formació de la xarxa podria abordar a 
nivell educatiu en la relació tant amb els equipaments municipals com amb les diferents entitats 
de la vila. 

El curs passat, 2021-2022, es va donar resposta a la demanda de l’elaboració de material didàctic 
per a la commemoració del 50è aniversari de la caiguda del Pont de les Quinze Arcades, la qual 
cosa va ser una oportunitat per donar a conèixer i ampliar la xarxa. 

Aquest curs 2022-2023 s’ha fet un treball més intern amb la intenció de crear una xarxa 
participativa i flexible i establir diàlegs amb les diverses regidories de l’Ajuntament, així com amb 
les diverses entitats. 
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Així mateix s’està establint mètodes de treball amb els diferents equipaments. Per exemple, amb 
la biblioteca s’ha aconseguit establir una bona comunicació i consolidar un treball de col·laboració. 
També  s’ha participat en el Projecte Educatiu del Museu del Renaixement.  

Per aquest any es pretén definir com vehicular el treball amb altres ens com són el Museu i l’Arxiu.  

L’alcalde comenta la idoneïtat de la recopilació i centralització per part del Negociat d’Educació, de 
totes les activitats que ofereixen les regidories per tal d’oferir un calendari educatiu d’activitats a 
les escoles.  

 

6. Calendari de festius lliure disposició curs 2023-2024 

L’alcalde comenta que es van consensuar els festius de lliure disposició pel curs 2023-2024 que 
seran, sinó hi ha cap canvi o modificació per part d’algun centre els següents: 

13/10/2023 

07/12/2023 

12/02/2024 (excepte el Col·legi Manyanet que fa el 02/02/2024) 

17/05/2024 (es confirma que el segon festiu local serà el 20/05/2024) 

 

L’alcalde comenta que de cara al curs 2024-2025 s’ha de parlar per veure la possibilitat de 
proposar que el divendres 27/09/2024 sigui festa local. 

 

7. Destacats activitat negociat Educació curs 2022-2023 

La Sra. Gemma Castellví fa una petita memòria amb les accions a destacar per part del Negociat 
d’Educació en aquest any 2022-2023: 

 Ampliació del projecte Sóc Músic que l’any passat es va fer amb 4t de primària de l’escola 
El Palau i que aquest any s’ha ampliat a 3r de primària. 

 Participació en el programa Magnet de l’Escola JM Madorell.  

 Ampliació de l'oferta a l’Escola Municipal de Música per a adults. L’any passat s’havia 
començat oferint uns tallers per a adults per valorar la rebuda dels mateixos. En 
aconseguir bons resultats s’ha optat per oferir el programa “Andante” per tot l’any. 

 Donat l’increment de ràtio a les escoles bressol municipals per cobrir la demanda, es va 
decidir contractar una educadora de reforç a cadascuna i així assegurar que es mantingui 
la qualitat educativa a tots els grups. 

 El canvi d’especialitat d’ Auxiliar de Cuina i restauració pel d’ Auxiliar de Vivers i Jardins al 
PTT (Pla de Transició al Treball), la qual cosa va suposar un esforç tant pel que fa a la cerca 
de professionals adients com d’empreses col·laboradores on el jovent pugui fer les 
pràctiques i els espais adequats i l’adquisició de materials necessaris. 

 S’ha aconseguit un avançament de la data d'inici de l'ESO-SEFED, programa que afavoreix 
l’èxit escolar que es porta a terme als instituts i al Col·legi Manyanet. Era un programa que 
funcionava de novembre a juny. En aconseguir l’estabilització del personal del programa, 
que ara passa a estar contractat tot l’any, es fa possible començar a principi de curs. 

 Coordinació amb Infància i Joventut de les formacions sobre Detecció i Abordatge de 
l'Abús Infantil a càrrec de la Fundació Vicki Bernardet. Aquestes formacions estaven 
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adreçades al professorat d’escoles bressol, escoles de primària i instituts, famílies i 
professorat de l’Escola de Música.  

 

8. Precs i preguntes 

 

El Sr. Isaac Rodríguez comenta com  punt a afegir a les accions a destacar la creació de la comissió 
per a l’elaboració del Reglament Intern del CEM que s’ha portat a terme al llarg d’aquest any. La 
Sra. Gemma Castellví comenta que s’han explicat les accions ja consolidades. No obstant, cal 
destacar l’elaboració d’aquest reglament, pel qual s’ha comptat, d’una banda, amb la participació 
de diverses persones membres del CEM que s’han reunit diverses vegades i, d’altra banda, amb 
l’assessorament de la Diputació, on també hi havia espais de participació amb diversos 
ajuntaments que es trobaven en el mateix procés de renovació del reglament de règim  intern del 
CEM. Es reconeix la feina que s’ha portat a terme i s’agraeix a les persones que hi han participat. 
Actualment està pendent que la part política revisi el reglament per continuar amb el procediment 
de consolidació del mateix i la presentació al CEM. 

 

D’altra banda el Sr. Carles Rellan pregunta per les raons de la creació de la Comissió d’Absentisme. 

La Sra. Gemma Castellví comenta que el Pla Local d’Absentisme era un projecte que s’havia aturat 
per falta de recursos però que s’ha reprès com a mesura preventiva. Actualment les dades a 
Molins de Rei no són gens preocupants però s’entén com imprescindible treballar en mesures 
preventives que no a posteriori. 

L’alcalde comenta que el fet de comptar amb recursos tècnics i recuperar certa normalitat a la 
regidoria d’Educació va permetre reprendre aquest pla i crear la comissió corresponent on poder 
tractar, en el cas de sorgir-ne, algun cas si la situació ho requereix. 

La Sra. Gemma Castellví afegeix que la vigilància de l’escolaritat és una competència de 
l’Ajuntament i s’ha d’exercir amb una bona coordinació de totes les àrees implicades com són 
Serveis Socials, la Guàrdia Urbana, l’EAP, Inspecció i les escoles i instituts. 

 

Sense més intervencions l’alcalde conclou la sessió quan són les 19:30 hores, de la qual com a 
secretària estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

Elisabet Catena Arcos    Vist i plau 

Secretària del CEM     Xavi Paz Penche 

       Alcalde i President del CEM 

 Molins de Rei, 28 de juliol de 2023 
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